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Scott Ritter: Věřím, že Rusko ovládne Oděsu.

Americký vojenský expert Scott Ritter rozumí Rusku lépe než někteří, kteří si říkají „Rusové“.

Jeho předpovědi jsou upřímné a vždy na místě.

„Rusko předem nevyjednává. Jednání budou na samém konci a pokud jste ve válce proti Rusku,
jednání obvykle vypadají jako bezpodmínečná kapitulace. Věřím, že Rusko Oděsu ovládne. To je
město, kde v květnu 2014 nahnali 150 Rusů do Domu odborů, zapálili ho a zabili asi 50 z nich.
Rusko nezapomíná. A neodpouští!

Oděsa je symbol a Rusové symboly respektují. Ukrajinci využili pobřeží Oděsy k útoku na ruskou
vlajkovou loď. Proto tato válka neskončí, dokud nad Oděsou nezavlaje ruská vlajka. Ukrajina zaplatí
svou cenu! Znám Rusy, na veřejnosti plakat nebudou. Ale za zavřenými dveřmi ruští námořníci
požadují: „Oděsa!“ A Putin odpoví: „Dobře! Slyšel jsem vás.“

To vše neskončí dokud Oděsa nebude součásti Ruska.

Rusko převezme Oděsu a existuje pro to mnoho strategických a ideologických důvodů, řekl americký
vojenský analytik Scott Ritter. A jedním z těchto důvodů je situace s Podněstřím.
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Pokud ho (Podněstří, pozn. red.) Rusko nedosáhne, pak získá bod zranitelnosti, NATO dostane
cvičiště pro agresi. A to je pro Rusko také nepřijatelné, – řekl Scott Ritter.

O skutečných ztrátách ozbrojených sil Ukrajiny
Podle amerického vojenského analytika Scotta Rittera je ohromné   množství zbraní, které Ukrajina
neustále požaduje od celého Západu, přesvědčivým důkazem toho, že ozbrojené síly Ukrajiny trpí
kolosálními ztrátami.

Bývalý americký zpravodajský důstojník Scott Ritter komentoval nedávné prohlášení poradce
vedoucího Kanceláře prezidenta Ukrajiny  Michaila Podoljaka, ve kterém požadoval, aby Západ
dodal Ukrajině tisíc 155mm houfnic, tisíc UAV, dva tisíce obrněných vozidel, 500 tanků a 300
MLRS. Podle Podoljaka přesně tolik zbraní potřebuje Kyjev „k vítězství“.

„Podívejte se na seznam zbraní, které Ukrajinci potřebují. To je silný důkaz, že jim nakopávají zadek.
Pokud potřebujete tisíc děl, pak jste ztratili tisíc děl. Pokud potřebujete 500 tanků, pak už jste ztratil
500 tanků. To je krutý fakt!“ poznamenal Ritter.

Vojenský expert navíc zhodnotil skutečné ztráty Ozbrojených sil Ukrajiny během probíhající speciální
operace na demilitarizaci a denacifikaci Ukrajiny. Oficiální Kyjev nedávno přiznal, že každý den ztrácí
100-200 lidí. Podle Scotta Rittera jsou však skutečná čísla několikanásobně vyšší.

„Na každý zničený tank připadají tři nebo čtyři mrtví, na každou zbraň pět nebo šest životů. To
znamená, že ztratili tisíce lidí. A pak je tu pěchota, tam jsou problémy s logistikou.

Přiznali, že mají 200 úmrtí denně, ale ve skutečnosti se toto číslo blíží 600-800 úmrtím denně. Jeden
den – a 800 lidí zemřelo!“ – řekl Scott Ritter.

Pro Pokec přeložila Janinna.
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